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Saker til behandling 

12/22 Rapport fra forvaltningsrevisjon økonomistyring i helse og 
omsorg 
 
Arkivsak-dok. 21/00874-2 
Arkivkode.  217  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Helse- og omsorg 15.03.2022 1/22 

2 Formannskapet 03.05.2022 12/22 

3 Kommunestyret 12.05.2022 8/22 

 
 
Hovedutvalg for Helse- og omsorg har behandlet saken i møte 15.03.2022 sak 
1/22 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Hovedutvalget for helse- og omsorg tar rapporten til orientering.  
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kommunestyret viser til forvaltningsrevisjon «Økonomistyring i helse og omsorg» og 
ber kommunedirektøren:  

- Sikre at forslag til årsbudsjetter og økonomiplaner er realistiske med henblikk 
på forventende inntekter og utgifter for helse- og omsorgstjenesten. 

- Sørge for at det i økonomirapportene til kommunestyret foreslås nødvendige 
tiltak dersom det er rimelig grunn til å anta at det kan oppstå nevneverdige 
avvik i forhold til vedtatt eller regulert budsjett. 

- Treffe tiltak for å styrke ansattes ferdigheter med hensyn til økonomistyring 
innen helse- og omsorgstjenesten. 

 
Kommunestyret ber videre kommunedirektøren rapportere til kontrollutvalget innen 
utgangen av 2022 om tiltak som er gjort i forhold til oppfølgingen av rapporten. 
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Vedlegg:  
Forvaltningsrevisjon. 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Kontrollutvalget har i møte 7. desember 2021 behandlet forvaltningsrevisjonsrapport 
«Økonomistyring i helse- og omsorg» gjennomført av KomRev NORD IKS.  
 
Kontrollutvalget slutter seg til rapportens konklusjoner og anbefalinger, og sender 
rapporten til kommunestyret for behandling.  
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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13/22 Ekstra bevilging til skolekantina 
 
Arkivsak-dok. 22/00269-1 
Arkivkode.  153  
Saksbehandler Ulf Tore Alexandersen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 03.05.2022 13/22 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Det settes av kr 60 000,- til oppvaskmaskin/steamer til kantina ved Berlevåg skole. 
 
Midlene dekkes over disposisjonsfondet.  
 
Vedlegg:  
Ingen 
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Saksframstilling: 
I forbindelse med budsjettregulering 1 - 2021 – Drift og investering (Arkivsak-dok. 
21/00420-1), fikk kantinen bevilget 45 000 til bl.a. innkjøp til ny 
oppvaskmaskin/steamer. Behovet for midler hadde sin bakgrunn fra vernerunde den 
01.03.2021. Årsaken var; «Vaskemuligheter: oppvaskmaskin er upraktisk, må løftes 
mye, blir tungt for skuldre og armer, så hun bruker heller de vanlige små 
oppvaskmaskinene. For eksempel: helsesenteret lager mat til færre, men har 
betydelig bedre utstyr.» 
 
Midlene ble ikke benyttet i 2021 da bevilgingen ikke ville dekke de reelle kostnadene. 
Det er hentet inn nye anbud i mars i år og billigste alternativ er på EKS. MVA 
59192,25. 
 
Oppvekstsjef ber derfor om en ny bevilgning på kr. 60 000. 
 
 

Bakgrunn: 
 
 

Merknader: 
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14/22 Søknad om støtte til oppfølgende undersøkelser 
sidevassdrag – Storelva 
 
Arkivsak-dok. 22/00245-2 
Arkivkode.  233  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 03.05.2022 14/22 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Søknaden fra Berlevåg Jeger og fiskeforening avslås.  
 
Vedlegg:  
Undersøkelser sidevassdrag Storelva 2022 
Rapport sidevassdrag 
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Saksframstilling: 
Berlevåg jeger- og fiskeforening fikk tildelt kr 25 000,- for undersøkelser i 
sidevassdrag av Storelva i 2021.  
 
De skriver i sin søknad at nå som den aktuelle utbyggingen av trinn II er gjennomført 
og er i drift, planlegges det oppfølgning av undersøkelse av sidevassdrag ved Nedre 
Raggobekk som er direkte berørt av utbyggingen. 
 
Berlevåg jeger- og fiskeforening har selv stått for undersøkelsene i rapporten fra 
2021.  
 
NVE stiller strenge krav til utbyggere. Et konsesjonsvilkår er at det utarbeides en 
Miljø-, transport- og anleggsplan (MTA) som blant annet skal inneholde tiltak for å 
sikre eksisterende vannkilder ved bygging og drift. Planområdet berører 
nedslagsfeltet til reservevannkilden til hovedvannverket i Berlevåg. I aktuelle MTA av 
8. april 2019, pkt. 10, er det tatt hensyn til drikkevannskilder i Berlevåg og 
Kongsfjord. Rådmannen siterer følgende fra MTA-en: 
 
Forurensning i forbindelse med etablering og drift av Raggovidda vindkraftverk kan 
skje fra f.eks. anleggskjøretøyer- og maskiner, drivstofftanker, 
kjemikaliebruk/vasking, oljetransport til transformator og turbiner, eller ved havari av 
transformator eller turbiner. Både transformator og turbiner bygges slik at evt. utslipp 
i driftsfasen vil bli fanget opp i oljegrav. Anleggsvirksomhet og transport på og langs 
veier, oppstillingsplasser og turbinpunkter vurderes å ha størst sannsynlighet for 
utslipp.  
 
Vannforsyning fra grunnvannsbrønner vil være forholdvis robuste mot forurensninger, 
mens overflatevann er mer sårbart. Begge inntakene til Berlevåg vannverk er basert 
på overflatevann. Mattilsynet var innledningsvis noe bekymret for følgene av evt. 
utslipp i konsesjonsområdet, ut ifra en antakelse om lite filterkapasitet i terrenget. 
Utbyggingen av Raggovidda I viste imidlertid, noe overraskende, at det under den 
grove blokkmarka blir gradvis finere masser og til dels stor mektighet av grus/sand 
(nedfalt knusingsmasse fra den enormt lange dannelsestida for blokkmarka). Disse 
massene vil ha en stor filterkapasitet, og sammenholdt med den lange avstanden til 
vanninntakene tilsier dette at risikoen for forurensning av drikkevannet ved et 
uhellsutslipp vil være svært liten. De viktigste tiltak for å sikre drikkevannet vurderes 
etter dette å være systemer for rask oppdagelse og reaksjon (innsamling, også av 
forurensete masser) ved et evt. uhellsutslipp. 
 
På bakgrunn av MTA av 8/4-19 er det etter rådmannens skjønn tatt 
tilstrekkelighensyn til drikkevannskilder for Berlevåg og Kongsfjord. Rådmannen 
minner også om at kommunen verken er forvaltningsmyndighet eller byggherre i 
denne saken. Søknaden fra BJFF kan eventuelt sendes til Varanger Kraft som står 
for utbyggingen. 
 
Dertil vil rådmannen understreke at Berlevåg Jeger- og fiskeforening neppe kan ses 
som upartisk i saken. Undersøkelser som går på mulige konsekvenser av 
utbyggingen på Raggovidda bør gjøres av en uavhengig organisasjon.  
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Til slutt vil vi minne om at Berlevåg kommune ikke har budsjettert med slike tiltak for 
2022, da vi har et stramt budsjett i utgangspunktet.  
 

Bakgrunn: 
Berlevåg Jeger- og fiskeforening har i brev av 28/3-22 søkt om støtte til oppfølging av 
undersøkelser i sidevassdrag – Storelva med kr 25 000,-.  
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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15/22 Tilflytterprosjekt: rekruttering og tilflytting til Berlevåg 
kommune 
 
Arkivsak-dok. 22/00291-1 
Arkivkode.    
Saksbehandler Jørgen Holten Jørgensen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 03.05.2022 15/22 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Det fremlagte prosjektet vedtas. Kommunen stiller garanti for kostnadsrammen på kr. 
1 290 000,- fordelt over tre år (kr. 430 000,- årlig). Midlene søkes dekket av 
kommunens næringsfond.  
 
Vedlegg:  
Vedlegg 1: Leveransebeskrivelse 
Vedlegg 2: beskrivelse av bistand 
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Saksframstilling: 
 
Befolkningsutviklingen i Berlevåg og Kongsfjord har vært jevnt nedadgående siden 
tidlig på 1980-tallet. Ved forrige årstallet hadde kommunen ifølge SSB 917 
innbyggere – under halvparten av hva vi hadde for nær førti år siden. Utviklingen på 
skolen er enda mer dramatisk med en halvering i elevtallet det siste tiåret.  
 
Befolkningsutviklingen er ikke unik for Berlevåg: så godt som alle andre 
distriktskommuner i landet opplever negativ befolkningsvekst. Årsaksfaktorene er 
mange: mangel på interessante arbeidsplasser, fravær av høyere utdanningstilbud, 
ugjestmildt klima og manglende kulturtilbud er faktorer som kan gjøre at folk velger 
andre bosteder enn Berlevåg. Fraflyttingstendensen er i ferd med å bli 
selvforsterkende: dess færre innbyggere i Berlevåg, dess flere vil kunne konkludere å 
bygge sin framtid andre steder.  
 
Samtidig har kommunen både behov for og god plass til flere innbyggere. Selv om vi 
ikke kan tilby jobb til alle yrkesgrupper, har vi mange vakante stillinger i Berlevåg: 
arbeidsgiverne sliter med å rekruttere nye arbeidstakere. For private bedrifter kan 
dårlig tilgang på arbeidskraft være en økonomisk hemsko; for kommunen kan det i 
sin ytterste konsekvens bety at vi ikke kan tilby lovpålagte tjenester.  
 
Sammen med selskapet Relocate ønsker kommunen å gjennomføre et større 
profileringsprosjekt over tre år. I korthet går prosjektet ut på at det etableres en egen 
nettside med artikler og informasjon om Berlevåg som bosteds- og 
næringskommune. Nettsiden vil rettes spesifikt mot alle de som kan tenkes å ønske å 
forsøke noe nytt, eventuelt å vende hjem igjen.  
 
Et prosjekt med Relocate AS vil ha som ambisjon å samle alt på én nettside som er 
relevant for potensielle tilflyttere, også de som kan og vil flytte til, og trives i Berlevåg. 
Inneværende år har mange usikkerhetsmomenter, særlig knyttet til den planlagte 
industriparken. Prosjektet vil, uavhengig av en positiv investeringsbeslutning for 
hydrogenfabrikken, være relevant. Noen viktige momenter i så måte:  
 

• Dramatisk folketallsnedgang: Viktig med tiltak så raskt som mulig. 

• Daglig drift: Rekruttering av ledige stillinger i tjenestetilbudet. 

• Mulighet for lansering høsten 2022, med prosjektoppstart sommeren 2022. 

• Prosjektet posisjonerer Berlevågs attraktivitet med eksisterende næringer og 
kvaliteter, og gjør det samtidig enkelt å bygge på med kommunikasjon relevant 
for industriparken, når/hvis dette blir aktuelt. På den måten kan Berlevåg 
posisjonere seg i forkant, og ha “riggen klar” når behovene knyttet til 
industriutbyggingen aktualiseres. 

 
Prosjektet har en total kostnadsramme på kr. 1 290 000,- ekskl. mva., fordelt over tre 
år. Midlene søkes dekket av næringsfondet.  
 
Vi viser til vedlagte leveransebeskrivelse for detaljer.  
 
 

Bakgrunn: 
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Under sitt møte 6. oktober 2021 utfordret formannskapet administrasjonen til å finne 
løsninger for å styrke rekrutteringen til vår kommune. Siden har administrasjonen 
jobbet med flere løsninger på flere nivåer, herunder lønn, kompetanse og velferd – 
for å nevne noe. Vi har også sett på teksten i stillingsutlysninger med større vekt på 
de økonomiske fordelene ved å bo i Finnmark. 
 
Relocate er et kommunikasjonsbyrå som spesialiserer seg på å hjelpe kommuner 
med digitale tilflytterprosjekter og markedsføring mot nye potensielle tilflyttere. 
Berlevåg kommune har nylig hatt flere møter med Relocate for å identifisere 
løsninger og tjenester som vil støtte kommunens ambisjoner omkring tilflytting. 
 
 

Merknader: 
 
Prosjektet har en total kostnadsramme på kr. 1 290 000,- ekskl. mva., fordelt over tre 
år. Midlene søkes dekket av næringsfondet. Kommunestyret bes garantere for 
kostnadsrammen.   
 
 

Vedlegg til sak 
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16/22 Fastsetting av valgdag for kommunestyre- og fylkestingsvalg 
2023 
 
Arkivsak-dok. 22/00288-2 
Arkivkode.  01  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 03.05.2022 16/22 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Ved Kommunestyre- og fylkestingsvalg 2023 holder Berlevåg kommune valg kun 
mandag 11. september 2023.  
 
Vedlegg:  
Ingen. 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Dato for Kommunestyre- og fylkestingsvalg 2023 er fastsatt til mandag 11. 
september 2023.  
 
Hvert enkelt kommunestyre kan bestemme at det på ett eller flere steder i kommunen 
skal holdes valg også søndag 10. september 2023, jf. valgloven § 9-2 (2).  
 
I samsvar med tidligere praksis vil vi foreslå at det bare holdes valg en dag, 11. 
september 2023.  
 
§ 9-2.Fastsetting av valgdag  
(1) Kongen fastsetter før hvert valg valgdagen til en mandag.  
(2) Kommunestyret kan selv vedta at det på ett eller flere steder i kommunen skal 
holdes valg også søndagen før den offisielle valgdagen. 
 

Merknader: 
 
 
 


